
Protokół Nr LX/23 
  

z sesji Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej w dniu 25 kwietnia 2023 roku 

o godz. 14.00 w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach. 
 

Przewodniczący Agnieszka Śladowska  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji 

kworum 

1 Leon Barylak TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  25.04.2023 14:02 Obecny 

 

 

 

Planowany porządek posiedzenia 
 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej 

Kostomłoty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach. 

7. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 



zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, 

Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

9. Wnioski i oświadczenia.  

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad LX sesji Rady Gminy. 
 

 

 

 

Przebieg spotkania 
 

Ad1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przywitała zebranych. Następnie poprosiła o 

potwierdzenie obecności. Na podstawie listy obecności ( załączniki nr 1, nr 2, nr 3) stwierdziła, iż 

w w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy, Zastępca Gminy, Sekretarz, Skarbnik.  

 

 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - pani przewodnicząca chciałabym w punkcie 5. 1 wprowadzić 

uchwałę w sprawie zmiany do budżetu na rok 2023. 

 

Radni w głosowaniu za podniesieniem ręki jednogłośnie wprowadzili uchwałę do porządku obrad. 

Następnie Radni jednogłośnie przyjęli program z wprowadzonymi zmianami. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok.  

 5.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez 

wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej Kostomłoty Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach. 

7. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, Paździorno, 

Jenkowice, Piersno, Gmina Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie zawartej 

na czas oznaczony 3 lat. 

9. Wnioski i oświadczenia.  

10. Sprawy różne. 



11. Zakończenie obrad LX sesji Rady Gminy. 

 

Ad.3.Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - proszę państwa otrzymaliście dane statystyczne o wydaniu decyzji i 

działalności o wykonaniu uchwał, natomiast  między sesjami odbył się przetarg na patcher i 

wyrównarkę. Po tym święcie majowym poszły umowy do podpisania i będziemy realizować te 

zadania w maju. Odbywamy rady budowy, jeśli chodzi o drogi i świetlice. Realizujemy drogę 

Piotrowice - Szymanowice - pierwszy etap. Mamy już podpisaną umowę na drugi etap Piotrowice 

aż do Świdnicy Polskiej. Od Szymanowic do Świdnicy Polskiej. Jest umowa "Zaprojektuj i 

wybuduj". Całość inwestycji, czyli cały ten odcinek planowane jest, że cały ten odcinek zostanie 

wybudowany zgodnie z Polskim Ładem do końca 2024 roku. Podpisałam umowę na wykonanie 

fotowoltaiki i pomp ciepła na Urzędzie Gminy w Kostomłotach. Mam informacje także od Urzędu 

Marszałkowskiego, że otrzymaliśmy dotacje na drugą część Piotrowice - Paździorno i zwiększono 

dotację na Wilków Średzki. Będziemy ogłaszać przetargi i będziemy robić nakładki. 

Uczestniczyłam w szkoleniu sołtysów w Świeradowie, z sołtysami, za co im dziękuję, że mnie 

zaproszono. Uczestniczyłam we Wrocławiu także w Wojewódzkim posiedzeniu Rady Seniorów, a 

także uczestniczyłyśmy z panią Wice Wójt na Kongresie Samorządowców, gdzie omawiane były 

sprawy przyszłych inwestycji i środków z Unii Europejskiej. W sobotę, na które każdy z radnych 

otrzymał zaproszenie otwieramy świetlicę wiejską w Bogdanowie, a także odbieramy budynek dla 

OSP Bogdanów. Otwieraliśmy także boisko realizowane z ramienia Gminy, ale realizowane przez 

Stowarzyszenie. Tu chciałabym podziękować panu Leonowi w Piotrowicach i altana w Zabłociu. 

Udało się to zrobić, z czego się bardzo cieszę. Jeszcze raz przypominam, jeżeli pisze 

Stowarzyszenie to 100%, natomiast, jeżeli by to pisała Gmina to jest 50 %. Oddaliśmy pod ster 

stowarzyszenia i to już mamy wykonane. Odbyłam spotkania ze wszystkimi ochotniczymi 

strażami pożarniczymi nimi i także jestem na etapie jeszcze trwają zebrania wiejskie sukcesywnie 

objeżdżam miejscowości. Jeśli są pytania odpowiem. 

 

 

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska wniosła o nieodczytywanie sprawozdania 

gdyż radni otrzymali je w wersji elektronicznej. W związku z brakiem uwag, zamknęła dyskusję.  

Następnie wniosła wniosek formalny o nieodczytywanie uchwał. Radni jednogłośnie w 

głosowaniu za podniesieniem ręki zagłosowali za nieodczytywaniem uchwał. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok.  
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przypomniała, że  to jest uchwała z 

autopoprawką  która  została omawiana. Otworzyła dyskusje i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych 

nie wyraził chęci zabrani głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została 

podjęta w następujący sposób: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 

2023 rok.  
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.04.2023 14:08 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala 



Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.04.2023 14:08 

2 Ryszard Pisarek Za 25.04.2023 14:08 

3 Leon Barylak Za 25.04.2023 14:08 

4 Edward Kulig Za 25.04.2023 14:09 

5 Józef Osowski Za 25.04.2023 14:09 

6 Barbara Konicka Za 25.04.2023 14:08 

7 Paweł Marchewka Za 25.04.2023 14:08 

8 Marek Pomykała Za 25.04.2023 14:08 

9 Aneta Sawicka Za 25.04.2023 14:08 

10 Jan Szwedo Za 25.04.2023 14:08 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.04.2023 14:08 

12 Marek Żądło Wstrzymał się 25.04.2023 14:08 

13 Waldemar Sudoł Za 25.04.2023 14:08 

14 Marzena Kruźlak Za 25.04.2023 14:08 

15 Sebastian Pawlak Za 25.04.2023 14:08 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

5.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Agnieszka Śladowska  otworzyła dyskusje i ją zamknęła, gdyż 

nikt z radnych nie wyraził chęci zabrani głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w następujący sposób: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.04.2023 14:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala 

Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.04.2023 14:09 

2 Ryszard Pisarek Za 25.04.2023 14:09 

3 Leon Barylak Za 25.04.2023 14:09 

4 Edward Kulig Za 25.04.2023 14:09 

5 Józef Osowski Za 25.04.2023 14:09 

6 Barbara Konicka Za 25.04.2023 14:09 

7 Paweł Marchewka Za 25.04.2023 14:09 

8 Marek Pomykała Za 25.04.2023 14:09 

9 Aneta Sawicka Za 25.04.2023 14:09 

10 Jan Szwedo Za 25.04.2023 14:09 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.04.2023 14:09 

12 Marek Żądło Za 25.04.2023 14:09 

13 Waldemar Sudoł Za 25.04.2023 14:09 

14 Marzena Kruźlak Za 25.04.2023 14:09 

15 Sebastian Pawlak Za 25.04.2023 14:09 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej 

Kostomłoty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ją zamknęła, gdyż nikt z 

radnych nie wyraził chęci zabrani głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została podjęta w następujący sposób: 

 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład 

Gospodarki Komunalnej Kostomłoty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Kostomłotach. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.04.2023 14:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala 

Sesyjna 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.04.2023 14:10 

2 Ryszard Pisarek Za 25.04.2023 14:10 

3 Leon Barylak Za 25.04.2023 14:10 

4 Edward Kulig Za 25.04.2023 14:10 

5 Józef Osowski Za 25.04.2023 14:10 

6 Barbara Konicka Za 25.04.2023 14:10 

7 Paweł Marchewka Za 25.04.2023 14:10 

8 Marek Pomykała Za 25.04.2023 14:10 

9 Aneta Sawicka Za 25.04.2023 14:10 

10 Jan Szwedo Za 25.04.2023 14:10 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.04.2023 14:10 

12 Marek Żądło Za 25.04.2023 14:10 

13 Waldemar Sudoł Za 25.04.2023 14:10 

14 Marzena Kruźlak Za 25.04.2023 14:10 

15 Sebastian Pawlak Za 25.04.2023 14:10 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjecie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, 

Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ją zamknęła, gdyż nikt z 

radnych nie wyraził chęci zabrani głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została podjęta w następujący sposób: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: 

Wichrów,Mieczków, Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.04.2023 14:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala 

Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 



Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.04.2023 14:11 

2 Ryszard Pisarek Za 25.04.2023 14:11 

3 Leon Barylak Za 25.04.2023 14:11 

4 Edward Kulig Za 25.04.2023 14:11 

5 Józef Osowski Za 25.04.2023 14:11 

6 Barbara Konicka Za 25.04.2023 14:11 

7 Paweł Marchewka Za 25.04.2023 14:11 

8 Marek Pomykała Za 25.04.2023 14:11 

9 Aneta Sawicka Za 25.04.2023 14:11 

10 Jan Szwedo Za 25.04.2023 14:11 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.04.2023 14:11 

12 Marek Żądło Za 25.04.2023 14:11 

13 Waldemar Sudoł Za 25.04.2023 14:11 

14 Marzena Kruźlak Za 25.04.2023 14:11 

15 Sebastian Pawlak Za 25.04.2023 14:11 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony 3 lat. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusje i ją zamknęła, gdyż nikt z 

radnych nie wyraził chęci zabrani głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została podjęta w następujący sposób: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy po umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.04.2023 14:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala 

Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 



 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

L

p. 

Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.04.2023 14:12 

2 Ryszard Pisarek Za 25.04.2023 14:12 

3 Leon Barylak Za 25.04.2023 14:12 

4 Edward Kulig Za 25.04.2023 14:12 

5 Józef Osowski Za 25.04.2023 14:12 

6 Barbara Konicka Za 25.04.2023 14:12 

7 Paweł Marchewka Za 25.04.2023 14:12 

8 Marek Pomykała Za 25.04.2023 14:12 

9 Aneta Sawicka Za 25.04.2023 14:12 

10 Jan Szwedo Za 25.04.2023 14:12 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.04.2023 14:12 

12 Marek Żądło Za 25.04.2023 14:12 

13 Waldemar Sudoł Za 25.04.2023 14:12 

14 Marzena Kruźlak Za 25.04.2023 14:12 

15 Sebastian Pawlak Za 25.04.2023 14:12 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9. Wnioski i oświadczenia.  

Radny Marek Żądło - w związku z naliczeniem opłaty za ogrzewanie sali wiejskiej w 

Kostomłotach zwracamy się z prośbą o wyjaśnienie okoliczności naliczania owej opłaty. Zgodnie 

z ustalonymi zasadami każde uruchomienie ogrzewania na potrzebę funkcjonowania sali jest 

udokumentowane zdjęciem licznika przed rozpoczęciem użytkowania sali, jak i po zdaniu sali. 

Należne opłaty uiszczane są przez wynajmujących przy opłacie za wynajęcie w gminnej kasie. 

Opłaty za korzystanie przez Radę Sołecką z racji imprezy dla lokalnej społeczności uiszczane były 

zgodnie z ustaleniem przez Gminy Kostomłoty, były dwie takie imprezy: dzień seniora oraz 

spotkanie opłatkowe. Skoro należne opłaty za zużycie paliwa opałowego uiszczane są na bieżąco 

nie ma możliwości na powstanie zaległości w kwocie 4 tyś. złotych. Mając na względzie dobro 

mieszkańców naszej miejscowości, i w trosce o i tak niewielki budżet pozostał do dyspozycji 

mieszkańców raz jeszcze prosimy o przedstawienie podstawy do naliczania i w efekcie obciążania 

funduszu sołeckiego tak wysoką i bezpodstawną w naszym mniemaniu opłatą. 

 

Ad.10. Sprawy różne. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli mogę, w sprawozdaniu nie podawałam, ale myślę, że warto w 

sprawach różnych. Od miesiąca kwietnia zatrudniłam pełniącego obowiązki kierownika GOPS-u 

pana Piotra Łabędzkiego, chciałabym żebyście Państwo poznali. Pan Kierownik jest? Pan Piotr 

pełni obowiązki kierownika, ponieważ Pani kierownik Szopa jest na zwolnieniu lekarskim, a 

szykuje się do emerytury, także musi być osoba, która będzie tą jednostkę prowadziła, jeżeli 

państwo chcecie to kilka słów o sobie. 



Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – zapraszamy Pana tutaj. 

Kierownik GOPS Piotr Łabędzki – Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado. Mili państwo, pani 

Wójt. Nazywał się Łabędzki Piotr. Przyjechałam z ościennej Gminy Udanin, podobnej Gminy 

Kostomłoty, trochę mniejszej zawsze konkurowaliśmy.  Pamiętam jak pracowałem dawnej 

najpierw, jako zastępca Wójta, później, jako Sekretarz Gminy Udanin, czyli niedaleko, znam 

problemy społeczne Gminy Kostomłoty. Kostomłoty są podobne jak Udanin. Jestem osobą, która, 

no wiele lat spędziła w administracji, poznała problemy zarówno te namacalne jak i te prawne 

związane właśnie z pomocą społeczną. Zdecydowałem się po rozmowie z pani Wójt przyjąć to 

stanowisko, przyjąć tą propozycję, bo mam dużo siły i takiej determinacji do tego, aby się z tym 

zmierzyć. Nie są to problemy mi obce. Na początku pierwszy miesiąc zapoznawczy. Widzę, 

poznaje, wiem już wiele różnych spraw, wiem, do czego się przyłożyć bardziej, czym się zająć i 

myślę, że na ten czas to tyle, natomiast, jeśli chodzi pewnie o kwestie przyszłości to będziemy się 

pewnie spotykać na komisjach, czy tutaj w celach informacyjnych.  Najprawdopodobniej podczas 

następnej sesji, trzeba będzie przyjąć tutaj wypracowaną już wcześniej strategie rozwiązywania 

problemów społecznych, która już jest w opracowaniu, przygotowana, przekonsultowana jest już 

państwem, mam taka wiedzę….. Będzie tez więcej czasu żeby powiedzieć więcej o sobie i o swojej 

pracy.  

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – dziękujemy bardzo. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – dziękujemy, w związku z tym, że pan pełniący obowiązki kierownika 

musie jeszcze zrobić kilka uprawnień, ma na to czas pół roku, do tego żeby być kierownikiem. 

Wszystkie obowiązki, jeżeli chodzi o wydawanie decyzji przejęłam ja. Czyli ja podpisuję i myślę, 

że jak najszybciej to uporządkuje, poradzimy sobie. Czym się kierowałam ściągając tu człowieka, 

przede wszystkim mężczyznę, Jak wiecie obstawiona jestem w większości kobietami. Natomiast 

GOPS jest taka jednostką trudną, bo to nie jest łatwa praca, są różne sytuacje i po pierwsze zawsze 

myślałam, że szefem powinien być mężczyzna, który też będzie chronił pracowników GOPS-, u bo 

mówię jeszcze raz to nie jest łatwa praca, a poza tym znam Pana Piotra i wiem, że dołoży wszelkich 

starań żeby ta praca w GOPSie była jak najlepsza, także dziękuje bardzo. 

I w punkcie 2, chciałabym poruszyć otwarcie Sali w Bogdanowie jak wiecie, dwa budynki 

oddajemy, nie mniej jednak decyzje podjęłam, co do zarządzania nieruchomością. Będą tam dwie 

instytucje w budynku świetlicy wiejskiej, czyli wieś , sołtys Rada sołecka, będą mieli część 

główna. Natomiast pani przewodniczącej rady seniorów, przekażę pomieszczenie do działalności, 

żeby mieli swoje lokum. Myślę, że to będzie już postawienie „kropki nad i „ dla pracy seniorów na 

terenie Gminy. Muszą mieć swoje, ja posłuchałam na spotkaniu z radami seniorów we Wrocławiu, 

naprawdę co Ci ludzie potrafią robić nasi i inni. Warto w nich inwestować. Bardzo proszę, żeby 

Rada Seniorów była na otwarciu, bo przekażę klucze do pomieszczenia. Wprawdzie już nam mebli 

trochę zabrali, ale nie są wybredni i myślę, że będzie dobrze. Dziękuję bardzo. 

Radny Marek Pomykała – Pani Wójt, a Koło Gospodyń Wiejskich w Bogdanowie nie dostanie 



jakiegoś pomieszczenia? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Powiem tak .Zebranie planuję w Bogdanowie po otwarciu sali i będę 

wtedy rozmawiać, nie podjęłam decyzji żadnej. 

Rady Ryszard Pisarek – ja mam takie zapytanie do pani Wójt grzeczne, takie może ciekawskie. 

Czy pani Wójt zadowolona jest z pobytu na terenie naszej gminy pana ministra cyfryzacji. Odbyło 

się to spotkanie w Kostomłotach, chciałbym, ponieważ nie byłem, a chciałbym żeby w dwóch 

zdaniach wspomniała czy takie spotkanie było owocne na terenie dla naszego regionu. To tyle. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - może odpowiem, gościł u nas, ale to nie z inicjatywy Gminy, żeby nie 

było jakiś niedomówień. Na prośbę Pana ministra cyfryzacji Janusza Cieszyńskiego udostępniłam 

salę Kinową na spotkanie w sprawie szybkiego Internetu. Szkoda, że było tylko 6 osób, poza 

pracownikami. Nie uczestniczyłam w tym, bo miałam wtedy inne spotkanie, natomiast ja może 

oddam pani Zastępcy głos, bo reprezentowała gminę pani Zastępca.  

Zastępca Wójta Alicja Meusz – Pani przewodnicząca, szanowni państwo radni. 31 marca o godz. 

17.30 odbyło się spotkanie jeszcze wtedy z panem pełnomocnikiem rządu do spraw 

bezpieczeństwa, bo w tamtym czasie jeszcze pan Janusz Cieszyński nie pełnił funkcji ministra 

cyfryzacji, jakoś kilka dni po tym naszym spotkaniu taką nominacje pan Cieszyński otrzymał i dziś 

możemy mówić, że gościł u nas zarówno minister cyfryzacji jak i pełnomocnik rządu do spraw 

cyber bezpieczeństwa. Spotkanie było na tyle interesujące, że pan minister w krótkich słowach, 

przekazał dobre informacje dla naszej tutaj społeczności, dla naszej lokalizacji, dla naszej gminy 

Kostomłoty, a dotyczącej projektów, które przygotowywane są w tej chwili przez rząd. Te projekty 

dotykają uzbrojenia miedzy innymi Gminy Kostomłoty w sieć szybkiego Internetu. Ważna 

informacja, która padła to taka, że firma, która będzie wyłoniona w ramach tego przetargu, będzie 

również zabezpieczała dostęp do wszystkich przyłączeń, tak jakby indywidualnych. Trzeba 

powiedzieć, że projekt będzie obejmować jedynie sieć, natomiast kwestia przyłączy do 

indywidualnych tak jakby posesji będzie leżała po stronie właścicieli nieruchomości. Tutaj nawet 

na spotkaniu padło pytanie ze strony jednego z uczestników, jakie w przybliżeniu będą to koszty. 

Pan minister nie był w stanie odpowiedzieć, jakiego rzędu do będą koszty, jest dużo kalkulacji, ale 

podpowiedział, że w momencie, kiedy firma wygra przetarg będzie to ogłoszone na pewno na 

stronach rządowych, bo tak te przetargi na ten moment są prowadzone. Można indywidualnie, 

zbiorowo grupowo dogadywać się co do kosztów tychże inwestycji. Na spotkaniu tym również 

były poruszane problemy nie tylko z dostępem do Internetu szerokopasmowego, ale pan minister, 

przekazał informacje w zakresie Internetu szeroko pojętego i wykorzystywania stron zarówno 

rządowych jak i stron samorządowych do tego, aby korzystać z kontaktów z urzędem. Publikacja, 

może nie publikacja, wymiana informacji do załatwienia spraw z wykorzystaniem jeszcze dzisiaj 

e- puapu z wykorzystaniem skrzynek pocztowych, informacji mailowych i przekazał informacje, iż 

znajduje się w tej chwili na stronie rządowej taka zakładka pod tytułem zgłaszanie pustostanów. 

Bardzo prosił, żeby wszystkie osoby zainteresowały się w możliwość zgłaszania takich 

pustostanów przez stronę rządową, bowiem pozwoli to przygotowującym się do projektowania 



sieci związanych z Internetem szerokopasmowym ominięcia tych lokalizacji tych budynków, które 

są niezamieszkałe, a będą podrażały koszty inwestycji. Pan minister w kilku słowach powiedział 

na temat prac legislacyjnych, które toczą się w rządzie odnośnie projektowanych ustaw. Była 

zażarta dyskusja na temat tego cyber bezpieczeństwa, czyli ochrony naszych danych, które są 

czasem udostępniane bez zachowania przepisów RODO. No i tak oceniłabym, jeżeli jeszcze 

bardziej szczegółowe pytania to bardzo proszę. 

Radny Ryszard Pisarek - ponieważ było takie rozpropagowane to, patrzę na te ulotki, bo to są już 

widzę ulotki wyborcze, bo ta ulotka jest finansowana z dotacji no kampanii wyborczej PIS i to 

mnie tak zainteresowało, ja mam szczególnie do państwa, bo mi nieważne, że on był, mam takie 

zapytanie do państwa sołtysów, zawsze byliście dla mnie obrazem światłości, bo jeżeli się 

dowiedziałem, że było 15 osób czy państwa sołectwa coś było wiadomo o tym spotkaniu, czyli 

mówiąc tak szczerze mimo aktywności sołtysa aktywność społeczeństwa widzę, że jest bierna. 

Sołtys Szymanowic Lech- Ja powiem, akurat założyli ten Internet jakiś czas temu dużo ludzi się 

tam wybudowało czy chcieli też, odmówiono im, powiedzieli, że to jest projekt tylko do starych 

domów, bez przewodowy warto mieć. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – może nie dyskutujmy jak nie ma tutaj, 

osoby, która mogłaby odpowiedzieć, ale proszę odpowiedzieć. 

Zastępca Wójta Alicja Meusz – ja nie pamiętam czy pani sołtys była, ale była pani Dorota na 

spotkaniu, nawet petycja była złożona na ręce ministra pan minister ta petycję przyjął. Ale tu 

jeszcze takie uzupełnienie, że ten projekt, o którym pan minister wspominał, który będzie 

realizowany przez 2 tak jakby kolejne lata od momentu wyłonienia …..Przetargowych dotyczy 

uzupełnienia białych plam, które są na mapie Polski odnośnie zasięgu. Tutaj tak jakby to było taką 

misją przewodnią. To tyle celem uzupełnienia. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – ja tylko dwa słowa pani przewodnicząca, jeżeli mogę. Proszę 

Państwa można mmówić, że to jest ulotka wyborcza, nie za bardzo mnie interesuje żadna partia 

nigdy nie należałam do żadnej partii. Natomiast zbliżamy się do wyborów i na pewno będą chętni, 

różne opcje polityczne do spotkania się z mieszkańcami, zawsze to bywa, dlatego ja nie robie 

różnicy, jeżeli ktoś chce wynająć salę, jeżeli ktoś chce spotkać się, mamy ustalone stawki, czy w 

danej miejscowości czy tutaj w GOK – u i jeżeli chodzi o wybory na pewno każdej opcji 

udostępnię, bez żadnych różnić, kto by tu nie przyszedł, dlatego że uważam, że kto ma ochotę 

posłuchać to przyjdzie, kto nie to nie. Natomiast ja bym tego spotkania nie łączyła z wyborami na 

razie, być może pośrednio to tak jest. Natomiast u nas młodzi ludzie bardzo często przychodzą do 

urzędu i pytają się o Internet szeroko pasmowy, to jest dla nich bardzo ważne, może dla nas mniej, 

dlatego była okazja z osobą, która się natenczas zajmuje, żeby się spotkać, no frekwencja nie 

dopisała, nie mniej jednak, jeżeli będzie taka potrzeba, jakąś opcja będzie chciała mieć spotkanie, 

zawsze pomieszczenie udostępnię oczywiście za odpłatnością. 

Radny Marek Żądło – Pani Wójt, skoro ludzie się pytają, bo nie mogą się dodzwonić do ALBY, 



jeśli chodzi o wywóz odpadów zielonych, to jest z każdej posesji 2 worki, ale jak na tej posesji 

mieszka więcej niż jedna rodzina. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny, ja już gardło zdarłam na tłumaczeniu, a wydaje mi się, 

że radni tę informację przekazują. Od posesji 2 worki.  

Radny Marek Żądło, tak - od posesji, ale jest posesja 1 A, 1B , 1C, 1D. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – to ile deklaracji, jeżeli jest tam deklaracji złożonych 2, to dwa razy po 

dwa worki. 

Radny Marek Żądło - bo ludzie się skarżą, że mają zgłoszone, a... 

Wójt Gminy Janina Gawlik -Ale gdzie się skarżą? 

Radny Józef Osowski - U radnego u sołtysa. 

Wójt Gminy - Którzy? Proszę powiedzieć, którzy to ja panu powiem czy ta osoba dostała 

informację. 

Radny Marek Żądło - już Pani powiem, Wrocławska, Polna, 1 maja, Słoneczna. Mam przykład u 

siebie, mamy trzy rodziny a tylko 2 worki odbierają. Raz wystawiliśmy 3 to jeden został. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – zwrócę na to uwagę. 

Radny Marek Żądło - ludzie dzwonią a, do ALBY się dodzwonić to.. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Nie, to nie trzeba dzwonić do ALBY, bo wykaz z których posesji 

maja odbierać dajemy my. I jeżeli dajemy na wykazie, że na jednej posesji jest 3 rodziny to mają 3 

razy po dwa worki, jeżeli płacą wszyscy, którzy nie mają kompostownika. Zwrócę na to uwagę. Bo 

może być tak, że mieszka trzy rodziny, a jest jedna deklaracja, która nie ma kompostownika to 

będą tylko 2. 

Radny Józef Ossowski – Pani Wójt, biuro projektowe Progres, który zajmuje się projektowaniem 

łącznika miedzy trasą DK 94 a autostradą skierowało się do gminy o opinię w sprawie przebiegu 

trasy, czy będą konsultacje jakieś w gminie w miejscowościach, które dotyczą tych inwestycji?  

Wójt Gminy Janina Gawlik – to chodzi o te drogę od Miękini do Kątów? Proszę Państwa, dużo się 

pisze, ale do nas nie wpłynęło jeszcze nic. Jeżeli te informacje wcześniej, które były, taki zarys 

pokazywany kilka tras, Państwu żeśmy przekazali, natomiast oficjalnie do gminy nie trafiło nic. 

Jeżeli tylko się ukaże zaraz poinformuje miejscowości. 

Radny Józef Osowski – czy po prostu przewidujemy takie konsultacje? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Oczywiście, zawsze. 

Radny Józef Osowski- mam jeszcze drugie pytanie. Kiedy będzie otwarcie świetlicy w Świdnicy 



Polskiej? 

Przewodniczący Rady Agnieszka Śladowska - Było już. 

Wójt Gminy Janina Gawlik -2 lata temu 

Radny Józef Osowski - A kto był? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja. 

Radny Józef Osowski - I kto jeszcze? 

Wójt Gminy Janina Gawlik -A pana nie proszono? 

Radny Józef Osowski – dziękuje, Kiedy będzie znany wynik śledztwa w sprawie zawiadomień, 

które Pani składała na sołtysa w Świdnicy? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – nie wiem. 

Radny Józef Osowski - Bo to już minęło tyle czasu. 

Wójt Gminy Janina Gawlik -Mamy odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego, gdzie przychylili się 

do wszystkiego do tego, co myśmy wyjaśniali, nie stwierdzili żadnych nieprawidłowości. 

Natomiast to doniesienie, które żeśmy złożyli, do dzisiejszego dnia nam nie dali odpowiedzi. 

Radny Józef Osowski - Chodzi mi o doniesienie do policji. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Nie mamy informacji 

Radny Józef Osowski - Czyli policja nie działa. 

Wójt Gminy Janina Gawlik  - Nie wiem. 

Radny Józef Osowski – Dziękuję. 

 

Ad.11. Zakończenie obrad LX sesji Rady Gminy. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska 

zamknęła LX sesję Rady Gminy Kostomłoty. 

 

Protokołowała Magdalena Galant. 
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